
 

 

sobota 22.6. 2024, Športový rezort EKOMA, Sekier – osada 8746, 960 01 Zvolen 

 

12,05 hod. bola Konferencia 2024 oficiálne otvorená. Na úvod prebehla kontrola 

uznášaniaschopnosti.  

 

Kontrola uznášaniaschopnosti. Celkový počet mandátov pre Konferenciu 2024 bol 77. 

Po ukončení prezentácie jednotlivých členov, boli prítomní členovia disponujúcimi 58 

mandátmi z celkového počtu 77. Týmto bola Konferencia 2024 uznášania schopná.  

 

Schválenie programu Konferencie. Program Konferencie 2024 bol prijatý 

jednohlasne.  

 

Voľba členov volebnej komisie (traja zástupcovia) : Do komisie boli schválení traja 

členovia : Peter Hrdlička, Barbora Kotvasová, Andrej Hacaj.  

- Voľba členov Výkonného výboru  

 

Pozícia šéf tréner : jediný kandidát František Šulc 

Za – 52 mandátov, Proti – 0 mandátov Zdržali sa : 5 mandátov (Nové Zámky 4, DC 

Dubnica nad Váhom 1) 

 

Pozícia hlavný rozhodca : jediný kandidát Pavol Kočík 

Za – 58 mandátov, nikto sa nezdržal, nikto nebol proti 

 

Zástupca hráčov : dvaja kandidáti Andrej Daniš, Peter Pocklan 

Hlasovania na túto pozíciu za zdržal DC Šamorín = 1 mandát 

Za Andreja Daniša hlasovali členovia : OZ Darts Club Trezor Brezová pod Bradlom, Trnafská 

šipková liga, DC Hlohovec, OZ Sereď Darts Klub = 5 mandátov 

Za Petra Pocklana hlasovali všetci ostatní prítomní členovia  : s celkovým počtom 52 

mandátov.  

Na základe hlasovania bol do Výkonného výboru, ako zástupca hráčov, zvolený Peter 

Pocklan   

Zástupca s prepojením na medzinárodné organizácie : jediný kandidát Karol 

Kirchner 

Za – 58 mandátov, nikto sa nezdržal, nikto nebol proti 



 

 

Správa o činnosti v klasických šípkach, vyhodnotenie sezóny (F. Šulc) 

 Správu o činnosti v klasických šípkach prečítal František Šulc. Vyjadril sa ku 

výsledkom reprezentácie kde konštatoval, že reprezentanti splnili svoju úlohu zástupcu 

Slovenska na medzinárodných podujatiach, aj keď zatiaľ bez výraznejších úspechov. 

V každom prípade však Slovensko pravidelne reprezentuje svojimi zástupcami na 

medzinárodnom poli.  

 Čo sa týka práce ŠTK, zhodnotil ju pozitívne a bola tak pre činnosť organizácie 

prospešná. Vyzdvihol prácu jej členov pre organizáciu.  

 Predstavil novú myšlienku na zjednotenie softvéru na spracovanie výsledkov 

a zjednotenie portálu pre zhromažďovanie výsledkov. Predstavenie funkcionality 

načasoval na turnaj v Nových Zámkoch koncom augusta, kde dôjde ku prezentácii 

predmetného softvéru. Navrhol ročný poplatok za užívanie 150 Eur/klub.  

 K pripravovanému Eurocupu v septembri v Šamoríne navrhol klubom, aby 

nominovali markerov pre súťaž. Motivačné benefity, ubytovanie v X-Bionic Šamorín 

zadarmo + 50 Eur na osobu odmena za zapisovanie.  

 

Správa o činnosti v elektronických šípkach, vyhodnotenie sezóny (K. Kirchner) 

 

 Správu o činnosti v elektronických šípkach prečítal Ing. Karol Kirchner. Zhodnotil 

sezónu ako veľmi úspešnú vo viacerých ohľadoch. Podarilo sa nám získať možnosť 

organizovať Európsky pohár , ktorý sa uskutočnill v novembri 2023. Úspechy tam 

dosiahli aj slovenské ženy v turnajoch EDU ranking ( Lucia Jankovská 2. miesto ) a Nina 

Stašková v turnaji EDU open ( 2 miesto ) 

 Veľmi dobrú účasť mali Majstrovstvá Slovenska v elektronických šípkach v apríli 

2024. Celkovo sa do hlavných súťaží zaprezentovalo 415 hráčov a hráčok, čo je 

účastnícky rekord. Na druhej strane to ale bohužiaľ spôsobuje technické problémy 

s počtom terčov, časovým rozpisom súťaží a priestorovou kapacitou haly. To sú výzvy 

pre ŠTK, ktoré bude potrebné vyriešiť v priebehu budúcej sezóny.  

 Zvláštnou kapitolou bola účasť reprezentácie na ME v Benidorme 2024. Jednalo 

sa o najúspešnejšiu výpravu Slovenska ma tomto vrcholnom podujatí. Slovenská 

výprava získala celkovo 5 medailí. Martin Brindzko – majster Európy U18, Marrtina 

Sulovská-Lucia Jankovská 2. Miesto Dvojice ženy, Rastislav Pfeifer 3. miesto muži 501 

DO, Martina Sulovská 3. miesto ženy Cricket, Muži 3. miesto družtiev.  

 Osobitne vyzdvihol prístup hráčov a túžbu po dobrom výsledku. Vyzdvihol veľmi 

dobrú súdržnosť a až na malé výnimky aj životosprávu teamu, ktorý maximálne 

podriadil všetko pre dobré výsledky. Menovite vyzdvihol veľmi dobrý prínos hráčov ako 

Rastislav Pfeifer, Ľuboš Pivarč a Miroslav Babík, ktorí mali na dobré výsledky veľmi silný 

vplyv.   

 K. Kirchner oznámil zmeny v medzinárodnej organizácii pre elektronické šípky, 

kde došlo ku fúzii European Dart Union a prechod pod Svetovú organizáciu pod názvom 

International Dart Federation. Následne oznámil kandidatúru Slovenska na 

usporiadanie Svetového pohára IDF WORLD CUP na území Slovenska.  

   



 

 

  

Správa o činností športovo-technických komisií 

Činnosť ŠTK STEEL bola hodnotená ako bezproblémová. ŠTK v steeloch vytvorila 

komunikačný kanál, na ktorom majú všetci členovia možnosť sa oboznámiť z obsahom 

jednaní ŠTK, čím sa snaží byť čo najviac transparentnou a poskytnúť informácie 

jednotlivým členom priamo, nesprostredkovane.   

Činnosť ŠTK by podľa slov K. Kirchnera potrebovala viac aktivity a zapojenia sa 

jednotlivých členov. Za týmto účelom pôvodne K. Kirchner navrhoval navýšenie počtu 

členov ŠTK, no nakoniec svoj návrh v priebehu Konferencie stiahol a konštatoval, že ŠTK 

bude pokračovať v pôvodnom zložení.  

 

Správa o činnosti Kontrolnej komisie 

Kontrolná komisia v predstihu odoslala Správu o činnosti na preštudovanie. 

Jednotliví členovia sa tak mohli oboznámiť so závermi jednotlivých kontrol KK v sezóne 

2023-2024. Správa bola odoslaná členom mailom súbežne s pozvánkou na Konferenciu  

 

Správa o stave financií v klasických šípkach (F. Šulc) 

Správu o financovaní steelových súťaží predniesol František Šulc. Prečítal 

položkovite jednotlivé náklady a výdavky na sezónu 2023-2024. Ponúkol členom, že 

v prípade záujmu odošle uvedenú tabuľku členom prostredníctvom mailu.  

Správu o hospodárení a financovaní elektronických šípiek predniesol Karol Kirchner. 

Oznámil členom, že všetky financie a operácie za elektronické šípky zverejňuje 

priebežne na stránku www.slovakiadart.sk a na tejto stránke majú možnosť vidieť 

členovia aj bankové výpisy jednotlivých bankových účtov a operácií nielen pre 

elektronické šípka, ale aj podrobný rozpis použitia dotačných peňazí z ministerstva. 

 Zároveň oznámil, že v ďalšej sezóne sa vzdáva spravovania účtu rezervného 

fondu, ako aj evidencie poplatkov za licencie.   

 

Posúdenie žiadostí  nových uchádzačov o členstvo v ZŠO :  

O členstvo v ZŠO prejavili záujem nové združenia :  

Dart Klub Záhorce, Šípkarský klub Vrbové, Dart Klub Topoľčianky, DC Komjatice, Dart 

Klub Devínska Nová Ves, Dart Point Trenčín  

Všetci uchádzači boli prijatí jednohlasne za členov ZŠO po splnení podmienok 

člena (zaslanie zoznamu hráčov o minimálnom počte 12 a zaplatení licencií za týchto 

hráčov vo výške 12x20 Eur) 

 

  Odstúpenie Zdena Pastoreka z pozície správcu a registrátora licencií 

a informačného systému športu.  

Zdeno Pastorek oznámil VV ZŠO, že už nebude v tejto funkcii pokračovať. Bol 

Navrhnutý  nový správca Milan Dolinský. Pre jeho neprítomnosť sa však k danej 

nominácii nemohol vyjadriť. 

 

http://www.slovakiadart.sk/


 

 

Návrh Karola Kirchnera na schválenie vytvorenia pozície 

administratívneho pracovníka sekretariátu pre potreby ZŠO a určenie spôsobu 

financovania pozície. 

Návrh bol podporený všetkými prítomnými bez výhrad. Zároveň bola navrhnutá 

odmena pre administratívneho pracovníka v hodnote 300 Eur/mesačne vrátane 

všetkých odvodov a mzdových nákladov.  V súčasnej dobe je z prostriedkov ZŠO 

financovaný pracovník pre steely, ktorý bude končiť svoju činnosť 31.8.2024. Následne 

bude možné využiť tieto prostriedky na čiastočné pokrytie nákladov na 

administratívneho pracovníka.  

 

Návrhy Pavla Kočíka týkajúce sa štruktúry súťaží, zmien bodovacieho systému 

atd.  

Návrhy Konferencia odporučila presunúť na prejednanie Športovo-technickým 

komisiám. V každom prípade ich však posielame všetkým členom na vedomosť v prílohe 

tohto mailu.  

 

Návrh Andreja Daniša na zmenu voľby komisárov do ŠTK.  

 

a) komisári budú volení len delegátmi z príslušného regiónu na konferencii klubov 

s výnimkou v prípade ,že je treba obsadiť pozíciu komisára v priebehu funkčného 

obdobia. V takomto prípade regionálne kluby pre daný región zasadnú (osobne, 

online) a zvolia si nového komisára, ktorého následne oznámia komisii ŠTK. 

Výnimkou sa rozumie – odstúpenie komisára z dôvodu : 

1) odstúpenie z vlastného rozhodnutia 

2) odstúpenie z rodinných alebo zdravotných dôvodov  

3) odstúpenie z iných dôvodov ako je uvedené v bode a1,a2 alebo b 

 

b)  hráčska obec má právo odvolať svojho komisára počas funkčného obdobia. Musí 

dodržať nasledovné kroky:  

b1) vyzbierať podpisy nadpolovičnej väčšiny hráčov z príslušného regiónu k 

danému dátumu b2) v prípade splnenia bodu b1, zasadne interné hlasovanie 

klubov príslušného regiónu za účasti aspoň 1 delegáta z iného regiónu, ktorý 

musí potvrdiť spravodlivosť daného hlasovania. Kluby budú hlasovať na základe 

mandátov klubov pridelených ZŠO na konferencii klubov v príslušnom súťažnom 

ročníku.  

c) volebné obdobie je v dĺžke 2 súťažné ročníky 

 

ZA návrh : 58 mandátov. Nezdržal sa nikto. Návrh bol prijatý 

 

Návrh Andreja Daniša na zmenu riadiaceho orgánu ( ZŠO ) v nasledovnom zmysle 

citujem  :  



 

 

„zmena organizačnej štruktúry zso. vytvorenie regionálnych združení  zväzov(nové občianske 

združenia) ktoré budú v zso ako jediný členovia , zároveň bude zastupovať na konferencii kluby ktoré 

sú v regióne.. 

Regionálny zväz bude mat za členov kluby ktoré sú v regióne ,bude ich prijímať ,vylučovať...atď..veci z 

celkovo ZSO prejdú na regionálne zväzy..“ 

ZA návrh : DC Hlohovec= 2 mandáty PROTI : všetci ostatní = 56 mandátov. Nezdržal sa nikto. Návrh 

nebol prijatý 

 

Návrh Andreja Daniša na vytvoren  ie štatútu zmluvného hráča 

ZA návrh : DC Hlohovec= 2 mandáty PROTI : všetci ostatní = 56 mandátov. Nezdržal sa nikto. Návrh 

nebol prijatý 

 

Návrh Andreja Daniša na citujem : „limitovanie alkoholu na turnajoch organizovaných ZSO+ 

Master(ak budú zachované)“ 

ZA návrh : DC Hlohovec= 2 mandáty PROTI : všetci ostatní = 56 mandátov. Nezdržal sa nikto. Návrh 

nebol prijatý 

 

 

Návrh Andreja Daniša pre ŠTK steel. Za zástupcu TT a BA krajov zástupca Andrej 

Daniš.  

Tento návrh prišiel priamo od Andreja Daniša, ktorý prejavil záujem zastupovať 

v ŠTK spomínané kraje. Posúvame to na riešenie ŠTK STEEL.  

 V rámci programu Konferencie prebehlo aj hlasovanie o pozícii zástupcu krajov 

TT a BA v ŠTK pre steelové šípky.  Toto hlasovanie bolo iba v kompetencii klubov, ktoré 

pod jednotlivé kraje spadajú. Kandidátmi na túto pozíciu boli Andrej Daniš a Tomáš 

Tvrdoň. Zainteresované kluby hlasovali za kandidáta Andreja Daniša v počte 6 hlasov 

a Tomáša Tvrdoňa v počte 7 hlasov. Na základe tohto hlasovania sa stal zástupcom v ŠTK 

steel pre kraje TT a BA Tomáš Tvrdoň. Zloženie ŠTK pre Steelové šípky pre nasledujúce 

dve sezóny bude : Jaroslav Oprala, Tomáš Tvrdoň, Peter Jakubis, Peter Pocklan, Pavol 

Kočík, František Mika.  
 

Dňa 19.8.2024 


